
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 24 listopada   2008 roku

SE-PO.0063-4-9/08

Obecni:

1. Dominik Penar -Przewodniczący Komisji- nieobecny
2. Andrzej Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji -obecny
3. Czesław Badura- obecny
4. Krystian Dąbrowski- obecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- obecna
7. Danuta Walczak- nieobecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski-  Burmistrz Miasta, Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza, Urszula Polak-
Wałek-  Skarbnik  Miasta,  Zofia  Gajdzik-  Kierownik  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i  Inżynierii 
Miejskiej,  Teresa  Wąsowicz-  Kierownik  Wydziału  Polityki  Społecznej  i  Edukacji,  Henryk 
Górski- mieszkaniec

Posiedzenie Komisji prowadził:

Zastępca Przewodniczącego  Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Andrzej Mentel

Porządek posiedzenia komisji:

1. Stopień  realizacji  zadań  oraz  inwestycji  zatwierdzonych  do  wykonania  w  2008r.  w  zakresie 
Edukacji, Kultury i Sportu.

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące. 

Dot. punktu 1

Andrzej Mentel                -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

− Rozpoczniemy od punktu pierwszego tj. Stopienia realizacji zadań oraz inwestycji zatwierdzonych 
do wykonania w 2008r. w zakresie Edukacji, Kultury i Sportu.

− Myślę,  że materiał został tak szczegółowo opisany,  że przedstawimy jedynie pytania do pani  
Burmistrz, chyba że pani Burmistrz ma coś jeszcze do dodania.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Na dzień dzisiejszy nie mamy nic więcej do dodania do przedstawionego materiału.
- Jeśli są jakieś pytania to proszę.

Komisja nie zgłosiła pytań, uwag do przedstawionego materiału.

1



Dot. punktu 2

Andrzej Mentel                -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych.
- Rozpoczniemy  od  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  przejęcia  i  prowadzenia  szkół 

ponadgimnazjalnych w Czeladzi.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie przejęcia i prowadzenia szkół ponadgimnazjalnych w 
Czeladzi.

W dyskusji udział wzięli:

1. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału BS-PS
2. K. Dąbrowski - Członek Komisji
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
5. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Andrzej Mentel                -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
3. M. Kita - Członek Komisji
4. K. Dąbrowski - Członek Komisji
5. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
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Andrzej Mentel                -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Czy są jakieś pytania do innych materiałów sesyjnych, bo one nie dotyczą już bezpośrednio 
zakresu Komisji Edukacji?

Dyskusja  nt:  propozycji  do  budżetu  miasta  na  2009  rok.  (  poruszono  kwestię  PZZOZ  w 
Będzinie-  Szpital  w  Czeladzi,  sfinansowanie  3  ligii  koszykówki,  renowację  barokowych 
organów w kościele Św. Stanisława BiM,  podwyżki dla  pracowników administracji i obsługi w 
placówkach oświatowych)

W dyskusji udział wzięli:

1. M. Kita - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. Z. Gajdzik - Kierownik Wydziału BK-RM
5. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
6. H. Szotowska - Członek Komisji

Dot. punktu 3

Andrzej Mentel                -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Czy są jakieś pytania w sprawach bieżących?

Mirosław Kędzierski                     -                             Członek Komisji  

- Poruszył kwestię niedziałających latarni na rynku, naprawy nawierzchni na rynku oraz braku 
ławek.

Odpowiedzi udzielili: M. Mrozowski- Burmistrz Miasta, Z. Gajdzik- Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta 
i Inżynierii Miejskiej.

Marian Kita                        -                             Członek Komisji  

- Poruszył problem latarni koło szpitala.

Odpowiedzi udzieliła Z. Gajdzik- Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej.
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Andrzej Mentel                -               Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

  ZASTĘPCA    P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

             Andrzej Mentel

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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